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Indikátor ECI/TIMUR A.1 
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Žijeme ve městě, ve kterém je podle každoročních sociolo-

gických průzkumů vždy přes osmdesát procent spokoje-

ných obyvatel. Spokojených s vedením města, bezpečností, 

údržbou chodníků a silnic, ale také se vzděláním i možností 

pracovního uplatnění. To nejsou ani čísla vycucaná z prstu, 

ani náhoda! Prostějov je už dlouhodobě na předních příč-

kách či dokonce na samé špici měst České republiky, co se týká 

ekonomického růstu, hospodaření s veřejnými prostředky, ale i v dlouho-

době ostře sledovaném odpadovém hospodářství či celkových stavebních 

investicích. 

Během posledních čtyř let se ovšem našli i tací, kteří úspěchy neustále baga-

telizovali, snažili se ve veřejnosti vzbudit pocity, že je všechno špatně, že „všetci 

na radnici kradnú“ a že Prostějované přímo trpí pod bičem radničních „otro-

kářů“. Hrstka současných opozičních zastupitelů se ráda zviditelňuje touto 

nesmyslnou kritikou. Nic jiného jí ostatně nezbývá, protože za celé uplynulé 

volební období nepřišla s žádným konstruktivním návrhem, který by ještě 

více zpříjemnil život občanům Prostějova. Nic pro ně neudělala.

Ještě před dvaceti lety bylo naše město spojováno zejména s Oděvním 

podnikem, dnes je tomu díky celosvětově úspěšných sportovcům, přede-

vším tenistům. Prostějov je ale znám i díky velkou pracovní morálkou bující 

v nejnižší nezaměstnanost, turisté oceňují nejen architekturu, ale i čisté uli-

ce a mohli bychom pokračovat. I zde nás pochopitelně svírají ožehavé pro-

blémy, například s dopravou či životním prostředím. To jsou ale věci, které 

se samozřejmě dají řešit, a na řešeních se pracuje. 

Věřme tedy, že i nové vedení města Prostějova, které vzejde z blížících se ko-

munálních voleb, bude mít dostatek času a prostoru zlepšit život v Prostějově 

ještě víc. Spokojených obyvatel se životem v našem městě bylo letos třiaosm-

desát procent. Proč bych jich příští rok nemohlo být devadesát? 

Speciální příloha „ŽIVOT VE MĚSTĚ PROSTĚJOV - II. díl“. 
Vydává: Haná Press s.r.o. Tiskne: Mafra a.s., Pavelkova 7, Olomouc. Šéfredaktor a obsahová příprava: Petr Kozák. Redaktor: Michal Kadlec.  
Podklady: tiskový odbor Magistrátu statutárního města Prostějov. Foto: archiv PV Večerníku, archiv Magistrátu statutárního města Prostějov.  Grafická sazba, zlom, úprava: Haná press s. r. o.
SAMOSTATNĚ NEPRODEJNÉ, vychází jako součást PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku v pondělí 24. září 2018.
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������������ Milé čtenářky,

vážení čtenáři,
po týdnu, kdy 
jsme oficiálně 
otevřeli novou 
hokejovou se-
zónu, jsme opět 
zpátky. A mohu 
s předstihem 
prozradit, že vaše 

oblíbené přídavky se na nějakou chvíli 
stanou už ryze pravidelnou součástí 
nejčtenějšího regionálního periodika. 
Již v těchto dnech totiž připravujeme 
hned dva speciály do příštího čísla, 
které budou logicky zaměřeny na ko-
munální a senátní volby. Následně od-
pálíme první smeče nad volejbalovou 
sítí a do basketbalového koše, pozadu 
nezůstane ani byznys v obchodech, 
abychom celou sérii uzavřeli mládež-
nickým hokejem. Ani poté se ale ne-
zastavíme a po krátké přestávce vám 
přineseme podzimní přehled těch nej-
významnějších firem v Olomouckém 
kraji. Vše pak vyvrcholí na konci roku 
tradiční vánoční a silvestrovskou pří-
lohou.  
Ještě před vším tím ale navazujeme 
na čistokrevnou novinku, se kterou 
jsme do vašich domovů či podniků 
zavítali poprvé před letními prázd-
ninami. A dnes přídavek ŽIVOT VE 
MĚSTĚ PROSTĚJOV píše svůj dru-
hý díl. Příloha je dnes navíc speciální 
svým jubileem, neboť je v letošním 
roce desátá. 
Znovu vám tak na čtyřiadvaceti strán-
kách nabízíme vše podstatné, co jsme 
měli možnost společně prožít během 
uplynulých čtyř let. Věřím, že následu-
jícími informacemi nejen připomene-
me, ale zejména osvěžíme paměť tak, 
abyste neuvěřili stokrát opakovaným 
lžím o tom, jak se nám tady žije špat-
ně...
Nechci na tomto místě tvrdit, že vše je 
růžové, a už vůbec ne ideální, ale sou-
časně nahlas říkám, že Prostějov patří 
k těm lepším místům pro život. A to 
nejen v rámci České republiky. Důkazů 
budiž nasnadě hned několik a byly po-
psány již několikrát. Osobně jsem rád, 
že žiji na tomto krásném místě planety 
a nerad bych, aby tomu v budoucnu 
bylo jinak.
Snad i nadále zvítězí rozum nad lží 
a nenávistí. Posuďte ostatně sami, 
co všechno se podařilo...

Za redakci nejen tohoto speciálu,
ale i celého Večerníku

Petr Kozák
šéfredaktor

PROSTĚJOVSKÉHO VečerníkuOpravené arkády Městského hřbitova
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Jedna z největších výstav mapují-
cí dějiny sportu na Prostějovsku, 
co se kdy uskutečnila, bude slav-
nostně otevřena v obchodním 
centru Zlatá brána. Rozsáhlá 
expozice pod názvem 100 let 
prostějovského sportu zaplní 
tamní galerii ve druhém patře od 
4. října do 4. listopadu.

„Naším původním nápadem společ-
ně s Jirkou Kremlou bylo dát dohro-
mady výstavu snímků z fotografické 
soutěže v rámci ankety Sportovec 
města Prostějova. Účastníci každý 
rok posílají tolik krásných fotek, že 
jsme si říkali, proč je neukázat širší 
veřejnosti,“ prozradil Večerníku pr-
votní záměr hlavní organizátor akce 

Jan Zatloukal, současný ředitel pros-
tějovského Sportcentra DDM.
Poté se však myšlenka postupně 
rozrostla. „Po průběžných debatách 
s řadou zasvěcených lidí se projekt 
začal rozrůstat do mnohem větších 
rozměrů. Inspirovalo nás stoleté vý-
ročí existence českého státu v tom 
smyslu, že by nebylo špatné zkusit 
trochu zmapovat historii sportu ve 
zdejším regionu za celé tohle dlou-
hé období,“ pokračoval Zatloukal 
ve vysvětlování.
Do náročných příprav se zapojili 
vedle něho a výše zmíněného Jiřího 
Kremly i další členové Sportovní 
komise města Prostějova Miloš 
Sklenka a Antonín Dušek, ale také 
například doyen mezi místními no-
vináři Vlastimil Kadlec. Díky výbor-
né spolupráci s manažerkou Zlaté 
brány Karolínou Pořízkovou pak 
plánovaná výstava našla svůj azyl.
A co vše tedy návštěvníkům na-
bídne? Medailónky členů Síně 

slávy prostějovského sportu, tedy 
vynikajících osobností sportovní 
minulosti (a v některých přípa-
dech stále i přítomnosti) zdejšího 
regionu. Dále dobové fotografie 
sportovišť včetně už dávno za-
niklých, přičemž některé z těch-
to snímků se podařilo vzácně 
vyhledat v téměř zapomenutých 
archivech.
Návštěvníci se mohou těšit rovněž 
na foto momentky z mnoha spor-
tovních utkání nebo akcí napříč 
časem. Legendy místního sportu 
dokonce věnují artefakty ze své 
výstroje a výzbroje, případně části 
oblečení z dob aktivní kariéry. Chy-
bět nebudou ani rozhovory se zná-
mými učiteli tělesné výchovy z Pro-
stějova a okolí nebo dříve probírané 
snímky z anketní fotosoutěže, vše 
samozřejmě doplněno množstvím 
základních informací i zajímavostí 
z uplynulých sta let regionálního 
sportu.

Výstavu přitom 4. října slav-
nostně otevře tradiční vernisáž. 
„A chystáme též autogramiádu 
pro veřejnost, kam bychom rádi 
přilákali některou ze skutečných 
hvězd českého sportu spojenou 
s Prostějovskem. Uvidíme, co 
se podaří,“ nadhodil Zatloukal. 
Kuloáry prosakují atraktivní 
jména jako Jan Železný nebo 
Robert Změlík, o jejichž pod-
pisy by mezi lidmi rozhodně 
byl nemalý zájem.
Výjimečná akce každopádně po-
trvá celý jeden měsíc do 4. listo-
padu, ve druhém poschodí Zlaté 
brány bude pochopitelně přístup-
ná zdarma. A Večerník coby její 
mediální partner připravuje pro 
své čtenáře soutěž o velmi hod-
notné ceny.
Další podrobnosti o blížící se vý-
stavě přineseme v tištěném vydání 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
které vychází v pondělí 1. října.

Chystá se velká výstava o historii prostějovského sportu Startuje 4. října ve Zlaté bráně a trvat bude celý měsíc
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Tak máme za sebou čtyři roky 
svým způsobem unikátního 
období. Ne proto, co se poda-
řilo bez problémů, ale hlavně 
proto, co se podařilo navzdory 
udávání - pardon - počtu podá-
ní trestních oznámení, podně-
tů na Ministerstvo vnitra, na 
Úřad pro ochranu hospodář-
ské soutěže...
Od úporné snahy části opozi-
ce připravit město o  dotaci na 
projekt využití budovy ZŠ na 
Husově náměstí přes perma-
nentně omílané údajné zneuži-
tí dotace pro hokejovou mládež 
až po zpochybňování výstavby 
Národního sportovního cen-
tra. To jsou namátkou jen tři 
vybrané „kauzy“ z více než čtyř 
desítek, kterými někteří členo-

vé opozice zasypávali od roku 
2014 prostřednictvím médií 
nejen občany města, ale i úřady 
a instituce v celé České repub-
lice, Magistrát města Prostě-
jova nevyjímaje, ale zde se to 
jaksi předpokládá samo sebou. 
Zřejmě neměli dostatek vlast-
ních nápadů, tak se rozhodli, 
že jednodušší bude likvidovat 
snahy o  jakýkoli posun města 
směrem dopředu.
Z  celkem jednačtyřiceti podání 
na údajné podvody, nezákonné 
postupy, nedodržení zákonných 
norem a  podobně bylo shledáno 
oprávněných všeho všudy pět. 
Z nich čtyři byly chyby formální. 
Jedna chyba byla v době zahájení 
řízení již napravena. Tak tomu se 
říká úspěch! Zaměstnat půl repub-

liky řešením pseudokauz a přijít na 
čtyři formální nedostatky.
Urážky, obviňování, slovní úto-
ky, posměšky, ironické poznám-
ky, to byly obvykle nástroje jejich 
jednání a chování v průběhu za-
sedání zastupitelstva. Tyto vzor-
ce chování ovšem u  některých 
nevymizí a jak se chovali k nám, 
tak se určitě budou chovat i k ji-
ným. A  tedy i  k  vám, občanům 
města. Takto by mohla vypadat 
„změna“ i pro vás, občany, v po-
dání některých dnes opozičních 
„politiků“.
Přejeme vám proto odpovědné 
rozhodování o vaší budoucnosti

Ing. Zdeněk Fišer, 
1. náměstek primátorky, 

Mgr. Jiří Pospíšil, 
náměstek primátorky

PADNI, KOMU PADNI. 
PRÁSKNI SVOJE RADNÍ!!
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Velodrom má novou, svěží tvář
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�� Paní primátorko, odmysle-
me si na chvíli funkci, kterou za-
stáváte. Jak se jako řadový občan 
cítíte v Prostějově?
„Cítím se a žije se mi v tomto měs-
tě velmi dobře. Je tu bezpečno, 
všichni mají práci a možnost byd-
lení. Ať si v tomto ohledu každý 
říká, co chce, tak ceny nemovitostí 
v Prostějově nejsou ještě tak vyso-
ké jako v jiných městech. Ostatně 
je zde i dostatek nájemních bytů, 
a nemyslím jen ty pod domovní 
správou. Velký výběr poskytují 
i soukromí vlastníci. Jsem pře-
svědčena o tom, že se v Prostějově 
dobře žije i většině mladých lidí. 
Máme tady jesle, dostatek mateř-
ských, základních i středních škol. 
Lidé mají postaráno o kulturní vy-
žití, máme divadlo, čím dál úspěš-
nější kino, působí tady mnoho 
kulturních a společenských orga-
nizací. A co se týká sportu, v tom 
jsme naprosto bezkonkurenční!“ 
�� Takže jako řadová Prostě-
jovanka byste necítila potřebu 
odstěhovat se někam jinam, za 
lepším? 
„Naprosto ne! Nevím, kde bych 
lepší místo pro život našla.“ 
�� A teď mi odpovězte už jako 
primátorka Prostějova. Je život 
v tomto městě opravdu stopro-
centně růžový? 
„Stoprocentní není nikdy nic 
a vždycky je co zlepšovat. (pou-
směje se) Například co se týká již 
zmiňovaného sportu. Vzhledem 
k tomu, kolik v našem městě půso-
bí vrcholových sportovců, je třeba 
rozšířit počet sportovních hal a tě-
locvičen, nutně je potřeba druhá 
ledová plocha a musíme brzy po-
stavit druhý krytý plavecký bazén. 
Kromě profesionálních sportovců 
jsou zde totiž i ti, kteří si chtějí za-
sportovat rekreačně. A nedostatek 
sportovišť je opravdu trošku bola-
vé místo Prostějova. A co také vní-
mám z častých připomínek svých 
vrstevníků, ale i od mladých lidí, 
tak nám v Prostějově chybí zaříze-
ní pro vyžití rodin s malými dětmi. 
Hlavně přes zimní měsíce. Kdo 

nemá malé děti, ten si to možná 
neuvědomuje, protože jinak přes 
léto si zábavu a možnosti pro relax 
najde v tomto městě každý. Máme 
zde například fantastické dětské 
dopravní hřiště, které nám závidí 
celý kraj. Disponujeme poměrně 
značným množstvím venkovních 
dětských i sportovních hřišť. Ale 
co v zimě? Tady jsou ty možnos-
ti hlavně pro děti daleko menší. 
V tomto vidím jako primátorka 
určitý dluh vůči Prostějovanům.“ 
�� Jak tento dluh v blízké bu-
doucnosti vyřešit? 
„Co vidím jako nejvíce a hlavně 
nejdříve realizovatelné, je výstavba 
krytého plaveckého bazénu. Sou-
časná kapacita i možnosti lázní už 
zdaleka nestačí poptávce a Prostě-
jované musí přes zimu za vodními 
radovánkami jezdit do Olomouce 
či Vyškova. A to je špatně. Nám 
prostě chybí vodní centrum, ve 
kterém si užije celá rodina. My už 
nyní máme v plánu postavit vedle 
aquaparku krytý bazén, ale nejlépe 
hned dva. Jeden pětadvacet metrů 
dlouhý pro rekreační vyžití a dru-
hý padesátimetrový pro sportovní 
plavce. Ten menší bazén musí být 
samozřejmě vybaven wellness za-
řízením.“ 
�� Jedním z nejzásadnějších 
měřítek úrovně života ve městě 
je jeho bezpečnost. V poslední 
době ale hrozí zvýšená krimina-
lita i tím, že v Prostějově vznika-
jí ubytovny, ve kterých bydlí so-
ciálně nepřizpůsobiví občané. 
Co s tím? 
„Právě toto je současný 
problém mnohých 
měst České repub-
liky, tedy nejenom 
Prostějova. Dříve 
existovala povin-
nost pracovat 
a mít trvalé byd-
liště. Pokud ho 
neměli, měli 
povinnost na-
hlásit bydliš-
tě přechod-
né. Dnes 

se ale rozmohlo velké procento 
lidí, kteří si prostě žijí jen tak. 
Často se stěhují jako napůl bez-
domovci, tři týdny bydlí tam, pak 
měsíc jinde a takto to jde s nimi 
pořád dokola. A pak jsou tu další 
dvě sorty lidí, což jsou sociálně sla-
bí a také v mnohých případech na-
prosto nepřizpůsobiví lidé, potom 
i zahraniční dělníci. A tito bohužel 
stále častěji obsazují ubytovny 
i v Prostějově. A proč by také ne, 
když nájemné jim hradí stát, na 
čemž vydělávají majitelé ubyto-
ven? Nepopírám, že právě někteří 
tito nájemníci ubytoven často pá-
chají nepravosti v našich ulicích. 
A  kolikrát z nich jde strach.“
�� Co proti tomu dělat, jak se 
bránit? 
„Strážníci naší městské policie 
mají za úkol vytipovávat kritická 
místa, kde se 
ubytovny na-
cházejí, a zvy-
šovat v jejich 
okolí kontrolní 
činnost. Pro-
blém je v tom, 
že pokud hlíd-
ka dorazí ke 
kontrole uby-

toven, nastane tam klid a pořádek. 
Ale jakmile odjede, binec nastává 
znovu. My ve vedení města ale 
děláme všechno proto, abychom 
zamezili vzniku dalších ubytoven 
v Prostějově. Už jsme zamítli hned 
několik žádostí soukromých zá-
jemců o tuto ́živnost´. A budeme 
tak činit i nadále, nechceme v Pro-
stějově už nové ubytovny.“ 
�� Pojďme raději k něčemu 
mnohem příjemnějšímu. Ne-
dávno jste navštívila družební 
město Prostějova. Ve Vysokých 
Tatrách prý naše město dobře 
znají a tamní lidé ho velice chvá-
lí. Je to tak? 
„V první řadě musím říct, že oni 
nám těžce závidí pana doktora 
Černoška, až přímo neuvěřitelně. 
Mluví o něm jako o člověku, kte-
rý se rodí jednou za dlouhý čas. 

Prostě na Slovensku 
vnímají, že jde o osobnost, 

která pro zviditelnění Pros-
tějova po celém světě udělala 

strašně moc. Zmínila jsem to 
i při slavnostním otevření 

Národního sportovního centra 
v Prostějově. Já vím, že si zase 
někteří lidé řeknou, že panu Čer-
noškovi nějak nadbíhám, ale tak 
to prostě není. I ve Vysokých Ta-
trách neustále opakovali, že díky 
němu jsme celosvětová jednička 
zásluhou tenisu. A to je určitě ne-
zpochybnitelný fakt. A díky tenisu 
máme také v Prostějově nádherný 
sportovní areál, který se snažíme 
neustále rozšiřovat.“
�� V aktuálním sociologickém 
průzkumu se třiaosmdesát 
procent dotázaných Prostějo-
vanů vyjádřilo, že je se životem 
v tomto městě spokojeno. Co vy 
na to? 
„Je to opravdu hodně vysoké čís-
lo! A rozhodně se nedá říct, že by 
tento průzkum byl nějakým způ-
sobem zmanipulován, jak jsem se 

nedávno dozvěděla z úst 
některých opozičních zastu-

pitelů. Sociologický průzkum 
provádějí každoročně studenti 
Střední školy podnikání a obcho-
du, Prostějov. Oslovují na osm 
stovek občanů Prostějova, a to 
nejrůznějšího věku, sociálního 
postavení a vzdělání. A výsledky 
tohoto průzkumu hovoří za vše, 
prostě osm z deseti těchto lidí je se 
životem v našem městě opravdu 
spokojeno.“ 
�� Takže nyní schází už jen to, 
aby všichni spokojení lidé přišli 
k volbám...
„Přesně tak! Víte, docela nedávno 
mě zarazila vyslovená myšlenka 
jednoho mého známého. Zeptala 
jsem se ho, zda půjde letos k vol-
bám. Řekl mi, proč by chodil 
k volbám, když je v Prostějově se 
vším spokojen... A to je právě to, co 
některým trošku vyčítám. Snad ale 
všichni ti, kteří v průzkumu vyslo-
vili svoji spokojenost se životem 
v Prostějově, přijdou k volbám 
a dají hlas těm, o kterých jsou pře-
svědčení, že jim spokojený život 
zajistí i v dalších letech.“
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Už třetím rokem je primátorkou Statutárního města 

Prostějova. Alena Rašková (ČSSD) v exkluzivním roz-

hovoru pro Večerník mluvila o kladných i záporných 

stránkách života ve městě. A také o tom, co se dozvě-

děla o Prostějově na Slovensku při návštěvě družeb-

ního města Vysoké Tatry. 

V první řadě musím říct, že také Slováci nám 
těžce závidí doktora Černoška, až přímo 

neuvěřitelně. Mluví o něm jako o člověku, 
který se rodí jednou za dlouhý čas...

21 ����� ���	
��
����������

8. 
����

  SAMOSPRÁVY  A VÝKONU STÁTNÍ SPRÁVY
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Národní cena kvality 
– program CAF Excelentní organizace vítìz 2017

Ocenìní Keramická popelnice:
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Statutární město Prostějov bylo v rámci ratingu vždy 
hodnoceno jako jedno z nejlepších, a to v rámci hodno-
cených měst České republiky. (přehled dvou posledních 
volebních období). 
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Rada města Prostějova pracuje již téměř celé volební ob-
dobí na základě svého Programového prohlášení, které si 
začátku funkčního období stanovila. Předkládáme osmý 
díl seriálu - tentokrát půjde o oblast samosprávy a výkonu 
státní správy.

 Oblast sportu, volného èasu, školství a kultury: 

VOLEBNÍ OBDOBÍ KONÈÍ. RADNÍ BILANCUJÍ V OBLASTI   
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�� Jak vám osobně se žije v tom-
to městě?
„Mám tohle město moc rád, narodil 
jsem se zde a žiji zde už 
dvaapadesát let. Jsem 
moc rád, že stejné po-
city mají mí kamarádi, 
přátelé, známí i občané, 
se kterými se denně po-
tkávám. Prostě Prostě-
jov je město, ve kterém 
se dobře žije.“
�� Právě končí další 
volební období. Jaká 
byla podle vás nálada 
v  prostějovském zastupitelstvu 
v uplynulých čtyřech letech?
„Nejhorší, jakou jsem kdy za své 
dvanáctileté působení v zastupitel-
stvu zažil! Člověk pociťoval dusnou 
a  nepřátelskou atmosféru již při 
vstupu do zasedací místnosti. Je to 
tím, že někteří noví zastupitelé po-
sunuli jednání o problémech z rovi-
ny věcné do roviny osobní. Urážky, 
obviňování, slovní útoky, posměš-
ky, ironické poznámky, to byly ná-
stroje jejich jednání a chování. Tyto 
vzorce chování ovšem u některých 
nevymizí, a jak se chovali k nám, tak 
se určitě budou chovat i  k  jiným. 
A mám signály, že se tak chovají...“
�� Město v  posledních letech 
dokázalo vybudovat a  následně 
i  zaplnit významnými investory 
průmyslovou zónu. Přesto ně-
kteří opoziční zastupitelé tvrdí, 
že v ní působí jen samé montov-
ny. Co vy na to?
„Vůbec se mi nechce komento-
vat výroky některých opozičních 
zastupitelů... Kdo se podívá do 
průmyslové zóny, sám vidí, jaká 
je situace. Montovna je od slova 
montovat, ale já vidím v  průmys-
lové zóně samé výrobní podniky, 
teď mě ani nenapadá název firmy, 
která by byla prostou montovnou. 
Jak říkám, jde o účelové lži ze strany 
některých zastupitelů.“
�� Hodně práce se během po-
sledních let udělalo při přípra-
vách výstavby severního ob-

chvatu Prostějova. Bylo těžké 
přesvědčit majitele potřebných 
pozemků, aby je prodali?

„V  roce 2016 jsem byl 
iniciátorem schůzky na Kraj-
ském úřadu Olomouc, kam jsem 
se svými spolupracovníky vyrazil 
a  začal jednání ohledně opětov-
ného zahájení výkupů pozemků 
pro stavbu severního obchvatu. 
Dohodli jsme se s  tehdejším 
hejtmanem a  jeho náměstkem, 
že se svolají všichni vlastníci do-
tčených pozemků a  zaměstnají 
se dva pracovníci. Jednoho platil 
kraj, druhého město Prostějov. 
Tito dva odborníci pak pracovali 
na výkupech. Během půldruhého 
roku se nám podařilo všechny po-
zemky dostat pod smluvní vztahy. 
Nebyla to práce jednoduchá, ale 
výsledek je výborný. Dnes je vše 
připraveno včetně všech staveb-
ních povolení a  práce by mohly 
příští rok začít.“
�� Jste zodpovědný za komu-
nální služby, tedy i  za čistotu ve 
městě a odpadové hospodářství. 
Je po této stránce Prostějov bez 
poskvrnky?
„Jsem rád, že většina návštěvníků 
Prostějova vnímá naše krásné měs-
to jako město čisté. Samozřejmě se 
občas objeví nějaké skvrny, mám na 
mysli především nepořádek kolem 
kontejnerů. Ten ovšem dělají zase 
lidé, kteří před odhozením tříděné-
ho odpadu nedostatečně roztrhají 
například krabice, takže kontejner 
je okamžitě plný. Následně pak dal-
ší občané nemají kam odpad dát, 

nechávají jej proto kolem popelnic. 
V letošním roce jsme exponovaná 
místa zařadili do častějších svozů.“

�� Co podle vás 
ještě Prostějovu chybí, aby se 
v něm občané cítili stoprocentně 
dobře a bezpečně?

„Myslím si, že patříme k těm bez-
pečnějším městům. Pro další 
zvýšení bezpečnosti bychom 
mohli ještě více rozšířit kame-
rový systém a  navýšit počty 
městských strážníků. Čím více 
bude strážníků v  ulicích, tím 
větší bezpečnost budou ob-
čané pociťovat. Ale to jsou 
další finanční náklady. Podle 
mého názoru by to ovšem 
byly určitě dobře vynaložené 
prostředky. Čemu se musíme 
bránit, to jsou sociální ubytovny. 
Ty přinášejí spoustu problémů, 
kterým se musíme vyhnout. 

Současná rada města za naše 
volební období již ve dvou přípa-

dech nedala svolení pro vý-
stavbu takových 

zařízení.“ 

usmívá se
 námìstek 
 primátorky 

 Jiøí Pospíšil

Je jedním z nejzkušenějších prostějovských komunálních politiků. V zastu-

pitelstvu působí již dvanáct let, z toho dvě volební období zastává funkci 

náměstka primátorky Statutárního města Prostějov. Jiří Pospíšil (na snímku) se 

v exkluzivním rozhovoru pro speciální přílohu Večerníku vyzpovídal ze svého 

vztahu k tomuto městu, ale i z toho, jak ho trápí současná dusná atmosféra 

doprovázející jednání zastupitelstva. 

„Nejhorší, jakou jsem kdy za své dvanáctileté 
působení v zastupitelstvu zažil! Člověk 
pociťoval dusnou a nepřátelskou atmosféru 
již při vstupu do zasedací místnosti.“ 



Rada města Prostějova pracuje již téměř celé volební ob-

dobí na základě svého Programového prohlášení, které si 

začátku funkčního období stanovila. Předkládáme šestý 

díl seriálu, který postupně mapuje osm oblastí prohláše-

ní. Tentokrát půjde o oblast sociální a solidarity mezi ob-

čany. Jak dalece se v této oblasti daří? 

V této oblasti se radní zavázali: 

Celkem byly z rozpočtu sta-
tutárního města Prostějo-
va v období let 2015-2017 
poskytnuty dotace v oblasti 
sociální a zdravotní ve výši 
5.931.900 Kč, a to

V roce 2015 byla formou do-
tace poprvé podpořena služ-
ba Senior taxi. Tato služba je 
i nadále poskytována – nová 
smlouva, uzavřená s účinnos-
tí od 1. 9. 2017, počítá s reali-
zací služby až do konce srpna 
2019.

VOLEBNÍ OBDOBÍ KONÈÍ. RADNÍ BILANCUJÍ V SOCIÁLNÍ  
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Mráz, ale veselo. Prostějovská zima hřála u srdce
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Cyklostezky, křižovatky - nová dopravní infrastruktura

6. 
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 OBLASTI A SOLIDARITY MEZI OBÈANY
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Vrahovické koupaliště bylo po rekonstrukci otevřeno letos v srpnu
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  OBLASTI SPORTU, VOLNÉHO ÈASU, ŠKOLSTVÍ A KULTURY
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Rada města Prostějova pracuje již téměř celé volební ob-
dobí na základě svého Programového prohlášení, které si 
začátku funkčního období stanovila. Předkládáme sed-
mý díl seriálu - tentokrát půjde o oblast sportu, volného 
času, školství a kultury.

 Oblast sportu, volného èasu, školství a kultury: 

Rok 2014

Rok 2015

Rok 2016

Rok 2017

    Rok 2018

16
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Pravidelně od roku 2008 pro-
vádějí studenti Střední odbor-
né školy podnikání a  obchodu 
v  Prostějově podrobný prů-
zkum mezi místními obyvateli. 
Otázky směřují nejen na cel-
kovou spokojenost či nespo-
kojenost se životem, ale lidé 
odpovídají také na dotazy týka-
jící se životního prostředí, bez-
pečnosti a dalších aspektů běž-
ného života. Výzkum dal opět  
jasnou odpověď: celkově je se 
životem v  Prostějově aktuálně 
spokojeno 83 procent občanů, 
což je značně vysoké číslo. 

„Průzkum, zpracování dat a  vy-
hodnocení uskutečnila Střední 
odborná škola podnikání a  ob-
chodu, která je již dlouholetým 
partnerem projektu Zdravé město. 
Dotazování probíhalo tradičně 
pomocí dotazníkového šetření 
vybraného vzorku osmi stovek 
občanů Prostějova,“ uvedla koor-
dinátorka Zdravého města Prostě-
jova Alena Dvořáková a dodala, že 
index obecné míry spokojenosti se 
dostal v letošním roce na 6,6. Jeho 

hodnota má během současného 
volebního období od roku 2015 
vzrůstající tendenci. „Míra spoko-
jenosti vyjádřená v  procentech je 
za sledované období od roku 2008 
stabilně na vysoké úrovni, v letoš-
ním roce dosáhla třiaosmdesáti 
procent. Míra spokojenosti ob-
čanů s vybranými kritérii se i přes 
pokles některých hodnot blíží 
k  nejlépe hodnoceným městům 
v České republice,“ netajila radost 
stávající primátorka a  politička 

Zdravého města Prostějova Alena 
Rašková. 
Při konkrétnějším pohledu na vý-
sledky průzkumu lze konstatovat, 
že osm z  deseti oslovených ob-
čanů je se životem ve městě spo-
kojeno. To je v  ostrém kontrastu 
se současnými názory některých 
opozičních zastupitelů, kteří tvrdí, 
že v  Prostějově se dělá všechno 
špatně a  lidé dávají najevo svoji 
nespokojenost. Výzkum potvrdil, 
že opak je pravdou. 
„Přehled výsledků za celé období 
sledování ukazuje, že kvalita života 
v Prostějově je hodnocena a vnímá-

na obyvateli jako velmi dobrá. Lidé 
jsou se zdejším životem dlouho-
době spokojeni,“ potvrzuje primá-
torka s tím, že průměrná míra spo-
kojenosti v  současném volebním 
období i během celého sledování je 
81 procent. 

Se životem v Prostějově je spokojeno 83%
obyvatel

Indikátor Spokojenost občanů s místním společenstvím zjišťuje a vyčísluje subjektivní pocit spokoje-
nosti občanů s městem, ve kterém žijí a pracují. Bezprostředně odráží pocit kvality života, která tvoří 
důležitou součást udržitelné společnosti. Znamená možnost žít v podmínkách, které zahrnují kvalitní 
a bezpečné bydlení, dostupnost základních služeb školství, zdravotnictví, kulturu, možnost zaměstnání, 
kvalitní životní prostředí a reálnou možnost účastnit se místního plánování a rozhodování. Názor obča-
nů na tyto otázky představuje důležité měřítko celkové spokojenosti s daným místem, tímto se z něj stává 
klíčový indikátor místní udržitelnosti.
Lidé jsou se životem v Prostějově dlouhodobě spokojeni. Index obecné míry spokojenosti a procentuální 
míra spokojenosti ve srovnání s rokem 2017 mírně vzrostly. S městem Prostějovem jako místem pro život 
je spokojeno osm z deseti oslovených Prostějovanů. Průzkum spokojenosti byl proveden pomocí dotaz-
níkového šetření vybraného vzorku 800 občanů Prostějova. Z hlediska sociální kategorizace responden-
tů převažovali zaměstnaní občané. Respondenti vždy vyjadřují spokojenost pomocí bodů na škále od 
1 do 10, kdy 10 je nejlepší hodnocení. 
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Prostějovské léto 2018 - na pódiu před obecenstvem Perutě (vlevo) a Olga Lounová
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malým nákladem jednotlivá sídliště. Existuje 
ovšem i projekt, který sice bude realizovat 
Olomoucký kraj, ale je určen pro zlepšení ze-
jména dopravní situace v Prostějově. Společ-
nými silami Olomouckého kraje, města Pros-
tějova a města Olomouce se podařilo to, v co 
věřil jen málokdo: Severní obchvat v hodnotě 
zhruba 400 milionů korun, kdy 300 milionů 
bude tvořit dotace z ITI, je připraven k re-
alizaci. Stavět se začne ve druhém čtvrtletí 
příštího roku. Pro mě osobně jde o jeden 
z nejdůležitějších a zároveň největších pro-
jektů poslední doby ve prospěch Prostějova.“
� „Pokud jde o investice, stavby a opravy, 
rozpracováno je toho poměrně dost, termíny 
dokončení jsou dány smlouvami. Podle mého 
názoru by se měla začít a co nejrychleji dokon-
čit především konsolidace zastupitelstva tím, 
že se zastupitelé začnou řídit zdravým rozu-
mem a zvolí namísto konfrontace spolupráci. 
Dosavadní styl byl po celé čtyři roky silně kon-
traproduktivní, významně snižující efektivitu 
výkonu funkcí samosprávy, ale i magistrátu.“

BEDŘICH GRULICH 
(ČSSD)

radní

� „Vyjádřím se z pohledu předsedy fi-
nančního výboru. Všechny realizované 
projekty, jež zvýšily kvalitu života občanů, 
považuji za zdařilé. Zásadní je, že město do 

obnovy majetku díky výbornému hospo-
daření od roku 2014 vynaložilo více jak 1,1 
miliardy korun.“
� „Odpovím na to, co by se mělo reali-
zovat. Jsou to jednak investice snižující 
provozní výdaje města a investice zvyšu-
jící kvalitu života občanů. Jako například 
rekreační aquacentrum se dvěma bazény 
o délce 25 i 50 metrů, parkovací domy 
nebo byty pro mladé rodiny a starší ob-
čany.“

JANA HALVADŽIEVOVÁ 
(ČSSD) 

radní 

� „V našem městě se toho za jedno vo-
lební období stihlo opravdu hodně, takže 
je těžké vybrat jeden konkrétní projekt. 
Vzhledem ke specifikům našeho města, 
které se hojně hemží cyklisty, považuji za 
užitečné průběžné rozšiřování sítě cyklos-
tezek. Radost mám také z oživení náměstí 
T. G. Masaryka, které je přirozeným cen-
trem města i dění v něm. Programové blo-
ky, jako jsou kulturní léto a Prostějovská 
zima, různé koncerty i velmi populární 
kluziště, vtiskly náměstí ráz moderní-
ho centra města. Pro práci s mládeží byl 
velmi prospěšný projekt Protidrogového 
vlaku, do nějž se podařilo naše město za-
pojit.“
� „Z hlediska oblasti, jíž se v komunál-
ní politice dlouhodobě věnuji, považu-
ji za stěžejní zabezpečení dostupného 
bydlení pro všechny generace. Jsem pře-
svědčena, že právě odpovídající bydlení 
patří k nejdůležitějším předpokladům 
fungující rodiny, města i státu. Většinu 
obyvatel Prostějova obtěžuje stále hust-
ší doprava, kterou je nezbytné odvést 
z ulic našeho města. Z tohoto pohledu 
je třeba co nejdříve realizovat severní 
obchvat města. Jako průběžný závazek 
vidím navyšování počtu zelených ploch, 
protože to je jedna z mála přirozených 
možností, jak zlepšit nepříliš zdravé 
ovzduší v Prostějově.“

MILADA GALÁŘOVÁ 
(ČSSD) 

radní

� „Vážím si všech investičních projektů do 
rekonstrukce historických budov v majetku 
města, ať už to byly radniční věž, Národní 
dům, nebo prostějovský zámek. Velmi důle-
žitým přínosem těchto finančně i stavebně 
náročných akcí bylo dle mého soudu zpří-
stupnění opravených prostor veřejnosti, pro-
tože se Prostějov má čím pochlubit.“
� „Do budoucnosti považuji za důležité udr-
žet a zlepšit podmínky pro zdravý život všem 
občanům města. Tady se dostávám k chysta-
né realizaci severního obchvatu, k pokračová-
ní sítě cyklostezek a zeleného prstence kolem 
Prostějova, se kterým úzce souvisí i zakláda-
ní nových parků.“ 

JIŘÍ POSPÍŠIL 
(ČSSD) 

radní

� „Za nejzdařilejší projekt nejen pouze za 
poslední čtyři roky považuji to, že dle pra-
videlných výzkumů Spokojenosti obyvatel 
s místním společenstvím v Prostějově je kva-
lita života v Prostějově hodnocena a vnímána 

obyvateli jako velmi dobrá a má vzrůstající 
tendenci – lidé jsou ze životem v Prostějově 
dlouhodobě spokojeni. Míra spokojenosti 
dosáhla v letošním roce 83 %, to znamená, že 
osm z deseti oslovených občanů je spokojeno 
se životem v našem městě.“
� „Na otázku, co je třeba v příštím vo-
lebním období dokončit nejdříve, nelze 
jednoznačně odpovědět. Dle mého ná-
zoru to jsou zejména ve spolupráci s Olo-
mouckým krajem vybudování severního 
obchvatu, zvýšení počtu parkovacích 
míst, dobudování rekreačního aquacentra 
o dva zastřešené plavecké bazény včetně 
relaxačních prostorů a výstavba bytů pro 
mladé rodiny a starší občany. Jde o ty růz-
norodé oblasti, které udrží i zvýší míru 
spokojenosti občanů s životem v našem 
městě.“

VÁCLAV ŠMÍD 
(KSČM)

radní

� „Za nejdůležitější akci považuji ve spo-
lupráci s Olomouckým krajem vykoupení 
pozemků pro severní obchvat a vydání 
stavebního povolení na něj, což je základ-
ní krok k jeho realizaci. Ze stavebních 
projektů považuji výstavbu Národní-
ho sportovního centra za velodromem 
a domu pro seniory v Sušilově ulici. I když 
je drahý a jsou s jeho dokončením určité 
problémy, až čas ukáže jeho přednosti 
a správnost rozhodnutí k jeho výstavbě 
v dané lokalitě.“
� „Samozřejmě realizaci severního ob-
chvatu. Dále dořešení dostavby centra 
města z hlediska právního i vlastní rea-
lizace. Musí se vyřešit platnost smlou-
vy s Manthellanem, případná dostavba 
a oprava Společenského domu, podpora 
výstavby finančně dostupných startova-
cích bytů a řešení parkování ve městě.“ 

  O ŽIVOTĚ V PROSTĚJOVĚ
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ALENA RAŠKOVÁ 
(ČSSD) 

primátorka Statutárního 
města Prostějov

� „Ze sociální oblasti považuji za nejdů-
ležitější zřízení služby Senior taxi v  Pros-
tějově. Pro řadu starších lidí či zdravotně 
znevýhodněných se tato služba stala vel-
mi oblíbenou součástí jejich života. A  jak 
dokazují výsledky, prostějovští senioři 
využívají tuto služby velice hojně. Z inves-
tičních záležitostí se nám povedlo zřízení 
kanceláře, která se zabývala výkupy po-
zemků potřebných pro stavbu severního 
obchvatu města. Dvěma odborníkům patří 
poděkování nás všech, protože se jim po-
dařilo něco, v  co jen málokdo věřil. Ráda 
bych zmínila i  opravy chodníků, výsadbu 
veřejné zeleně a v neposlední řadě, co mně 
osobně se nejvíce líbí, je výsadba květin. 
Jde o  neuvěřitelné množství okrasných 
květin, které se podařilo v tomto volebním 
období vysadit, a to nejen v centru města, 
ale i  v  jeho širokém okolí. I  díky tomu se 
Prostějov v posledních letech dostal na sa-
mou špici nejkrásnějších měst v republice.“ 
� „Nejpotřebnější záležitostí pro město je 
výstavba severního obchvatu. Dále je potře-
ba opravit dálniční estakádu. To bude sice 
realizovat Ředitelství silnic a dálnic, vedení 
města ale na něj musí neustále tlačit. A osob-
ně si potom myslím, že naše město si zaslou-
ží krytý plavecký bazén, a nejlépe dva. Re-
kreační v délce pětadvaceti metrů a závodní 
o polovinu delší.“ 

ZDENĚK FIŠER 
(ČSSD) 

první náměstek primátorky
� „Nejzdařilejšími akcemi  v  minulém ob-
dobí jsou podle mého názoru revitalizace 
sídliště Tylova a koupaliště ve Vrahovicích.“

� „Nejdříve je třeba zahájit stavbu sever-
ního obchvatu, což je akce Olomouckého 
kraje. Z našich akcí bych jako priority jme-
noval dostavbu zimního stadionu, zahájit 
projekt na rozšíření aquaparku včetně pa-
desátimetrového bazénu.“

JIŘÍ POSPÍŠIL 
(PéVéčko) 

náměstek primátorky

� „Zdařilých projektů je celá řada, na-
mátkou třeba rekonstruovaná sokolovna 
v  Čechovicích, na jejíž opravu podstatnou 
částkou přispělo i  město, rekonstruované 
náměstí Spojenců, pokračující rekonstruk-
ce sídliště Šárka, nové koupaliště s padesá-
timetrovým bazénem ve Vrahovicích, re-
konstrukce a  zateplení celé řady školských 
zařízení, opravy chodníků o celkové výměře 
pěti fotbalových hřišť, venkovní workouto-
vá hřiště, odkanalizovaná a  opravená ulice 
Jano Köhlera ve Vrahovicích. Nesmíme za-

pomenout ani na dokončující se dům pro 
seniory. Úspěšné je i obsazování průmyslo-
vé zóny výrobními podniky, tedy žádnými 
montovnami, jak tvrdí někteří opoziční 
zastupitelé. Jen pro ilustraci, od roku 2014 
bylo v Prostějově proinvestováno 1,166 mi-
liardy korun včetně rozpočtovaných investic 
v roce 2018!“
� „Priorit pro příští volební období je 
mnoho. Ve spolupráci s  Olomouckým 
krajem je třeba realizovat připravený pro-
jekt severního obchvatu Prostějova, který 
by odlehčil dopravě v centru města. A sa-
mozřejmě také začít s připravenou rekon-
strukcí zimního stadionu a  výstavbou no-
vého krytého bazénu v  areálu Aquaparku 
Koupelky. Budou samozřejmě pokračovat 
i další revitalizace sídlišť. Investičních akcí 
bude spousta.“

PAVEL SMETANA 
(ČSSD) 

náměstek primátorky

� Za nejzdařilejší projekty považuji zří-
zení Senior taxi, které využívají téměř dvě 
tisícovky prostějovských důchodců, dále 
Revolution train, který představuje dětem 
a  mládeži riziko drogových závislostí, vý-
stavbu Národního sportovního centra, které 
napomůže rozvoji sportu ve městě a rovněž 
zajištění ve spolupráci s Olomouckým kra-
jem výkupu pozemků, zajištění projektové 
dokumentace a přípravu výstavby severního 
obchvatu Prostějova tak, že bude realizován 
již v roce 2019.“
� Nejprve je třeba realizovat severní ob-
chvat, dokončit výstavbu bydlení pro se-
niory – Komunitní dům v  Sušilově ulici 
a připravit realizaci nového krytého bazénu 
nejen pro plavce, ale i pro širokou veřejnost. 
Tedy bazén pro všechny, nejen pro závodní 
plavce.“

IVANA HEMERKOVÁ 
(PéVéčko)

náměstkyně primátorky

� „V  oblasti, kterou mám na starost, po-
važuji za zdařilou výzdobu města, která se 
neustále rozšiřuje. Dále je bezesporu velmi 
dobrou zprávou, že za poslední období 
prošlo modernizací a bylo opraveno velké 
množství školských budov. Zároveň netr-
píme nedostatkem kapacit v  mateřských 
a základních školách. V oblasti kultury jsou 
zohledňovány všechny věkové kategorie 
i zájmy občanů. Každý si může vybrat dle 
svého vkusu, který program navštíví.“
� „Severní obchvat je velkou prioritou, ale 
stejně důležitá je i  výstavba nových spor-
tovišť. Byla bych ráda, kdyby v následném 
období byla postavena další sportoviště, 
kde by našla vyžití mládež, ale i dospělí. To, 
co mě velmi trápí v centru města, je situace 
kulturního domu a  tržnice a  s  tím souvi-
sející řešení parkování, případně výstavba 
parkovacího domu. Území si dle mého 
názoru zaslouží modernizaci a  vhodné 
architektonické řešení. Dalším úkolem je 
výsadba nového parku, který město nutně 
potřebuje.“ 

JAROSLAV ŠLAMBOR
(KSČM) 

uvolněný radní

� „V  Prostějově úspěšných, vedením ini-
ciovaných, zajišťovaných a  financovaných 
projektů byla celá řada. Osobně mám radost 
zejména z toho, že se podařilo splatit část dlu-
hu našim předkům – opravit radnici, náměstí 
T. G. Masaryka a běží velkolepá oprava Ná-
rodního domu za více než 80 milionů korun, 
přičemž z  Evropských fondů se nám vrátí 
cestou ITI Olomoucké aglomerace kolem 63 
milionů korun. Revitalizujeme postupně ne-

ANKETA S JEDENÁCTKOU RADNÍCH   
PROSTĚJOV Kdo jiný by měl vědět víc o kladech i některých 
záporech života v Prostějově než jeho konšelé? Speciální 
příloha Večerníku předložila všem jedenácti radním stejné 
dvě otázky. 

1.  Co považujete v Prostějově za poslední čtyři roky 

za nejzdařilejší projekt? 

2.  Co je podle vás potřeba v příštím volebním období
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Prostějovské léto 2018 - na pódiu před obecenstvem Janek Ledecký(vlevo) a došlo také na dětské hry



Hodovalo se na radnici i náměstí, k tomu všemu padlo i pár šťopiček Režné...
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XXXVII. PROSTĚJOVSKÉ HANÁCKÉ SLAVNOSTI OBRAZEM O tom, jak je v Prostějově krásně a ještě krásněji se 

zde žije, svědčí letošní Hanácké slavnosti. Dobrou 

náladu a samé úsměvy vykouzlilo místním, turistům 

a pozvaným návštěvníkům jak nádherné počasí, kte-

ré se oproti loňsku výrazně umoudřilo, tak i bohatý 

program, jejímž vrcholem bylo vystoupení populár-

ní zpěvačky Anety Langerové. Při vítání hodovníků 

na radnici se objevili pozvaní zástupci partnerských 

měst z polské Šródy a Vysokých Tater ze Slovenska, 

vyslanci folklorních souborů a samozřejmě politická 

elita Prostějova. Pochopitelně tak došlo na přípitek, 

a čím jiným než místní Režnou. Po celý víkend bylo 

na prostějovské půdě pořádně veselo...


